
 
 
 
 
 

Technische vragen 27 februari 2019  

 

 

Bestemmingsplan ‘Veghel-Noord, herziening Geerbosch 6a en Spoorlaan ong.’ 

Fractie Vragen  

Hart voor 

Schijndel 

In het bestemmingsplan op pag. 3:  

1.1. Omwille van de programmatische aanvaardbaarheid van het initiatief en 

om de ‘harde plancapaciteit’ voor woningen niet verder te belasten, is 

gekeken naar de mogelijkheden om elders in de voormalige gemeente 

Veghel, op minder courante plekken, een bouwtitel te amoveren.  

Wat is de noodzaak om elders een bouwtitel te amoveren? 

De bouwtitel die geamoveerd wordt (bij de Spoorlaan) 

zat op een perceel waar het niet mogelijk meer was om 

een woning te bouwen. Deze plek is nu namelijk 

ingericht als tuin/garage en het is niet meer mogelijk om 

er een woning te bouwen. De bouwtitel die op het 

perceel rust, kan dus niet meer ingevuld worden.  

 

Door de bouwtitel aan de Spoorlaan te amoveren, wordt 

er per saldo geen woning ‘toegevoegd’ aan Veghel door 

het nieuwe plan. De bouwtitel wordt als het ware 

‘verplaatst’. Op de nieuwe plaats (Geerbosch 6a) kan er 

wel een woning toegevoegd worden inclusief 

kwaliteitsverbeteringen aan de omgeving. 

 
 

Instemming vrijstelling leges voor non-profit instellingen  
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Fractie Vragen Antwoorden 

VVD 1. Waarom is er voor gekozen om de financiële gevolgen van de vrijstelling 
van leges voor evenementen te dekken uit de begrotingspost wijk- en 
dorpsraden? 

Zoals vermeld in het raadsvoorstel is de dieperliggende 

aanleiding van het voorstel het bevorderen van 

plaatselijke initiatieven en activiteiten die ten goede 

komen aan de gemeenschap(szin). Ongeacht of die 

initiatieven/activiteiten van de lokale wijk-of dorpsraad, 

van de lokale sportvereniging of van de lokale culturele 

instelling komen. Het bevorderen van de leefbaarheid 

in de kernen staat centraal. In plaats van een 

aanvullend krediet-voorstel hebben wij financiële 

ruimte gezocht en gevonden in het budget wijk- en 

dorpsraden. 

 2. In de “Toelichting VNG op vrijstellingsbepaling in model legesverordening” 
wordt aangegeven dat er juridische risico’s zijn. Stel dat de 
legesbeschikking voor een omgevingsvergunning door een wél 
heffingsplichtige wordt aangevochten met als argument dat de 
voorgestelde vrijstellingsbepaling onverbindend is. Wat zijn dan de 
mogelijke juridische gevolgen? Zou dat tot vernietiging van 
legesbeschikkingen kunnen leiden?  

Ja, dit is in beginsel mogelijk. Wij kennen het risico 

doch gelet op de omvang ervan achten wij dit 

aanvaardbaar. 

 3. Worden momenteel in bepaalde gevallen door non-profit instellingen 
betaalde leges voor evenementen achteraf vergoed? Zo ja, op basis van 
welke criteria wordt bepaald of er een vergoeding plaatsvindt?  

Nee, wij kennen geen vergoedingen achteraf. Daar is 

dan ook geen beleid voor vastgesteld. 

D66 1. In het raadsvoorstel, de verordening en de toelichting van de VNG wordt 

gesproken  over instellingen met activiteiten van “maatschappelijke, 

sociale of culturele aard”. In de motie (bijlage) wordt gesproken over 

instellingen met activiteiten van “maatschappelijke, sportieve, sociale of 

culturele aard”.  

 Is het, gezien de tekst van raadsvoorstel en verordening, correct dat 

sportverenigingen of sportorganisaties NIET onder de vrijstellingsregeling 

vallen?  

 Zo ja, waarom is hiervoor gekozen? Kan aangegeven worden om hoeveel 

aanvragen van sportverenigingen/sportorganisaties het per jaar gaat?  

sportverenigingen of sportorganisaties vallen – mits 

wordt voldaan aan de daarvoor geldende criteria – wel 

degelijk onder de vrijstellingsregeling. 

 

Sport valt onder de categorie maatschappelijke 

activiteiten. 
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 Zo nee, tot welke categorie (maatschappelijk, sociaal, cultureel) wordt 

sport dan gerekend? En is uit de documentatie van de VNG helder dat 

deze interpretatie valt binnen hun definities?  

D66 2. In het raadsvoorstel staat dat de vrijstelling met terugwerkende kracht 

ingaat per 1 januari 2019. In de verordening staat dat deze inwerking 

treedt op de eerste dag na de bekendmaking maar uiterlijk op 1 maart 

2019. Wat is de reden voor dit verschil? Welke aanvragen zijn er gedaan 

tussen 1 januari en nu en welke aanvragen worden nog  verwacht tot 1 

maart, die onder de vrijstellingsregeling vallen?  

Per abuis is een verkeerde versie van de 

wijzigingsverordening in iBabs terecht gekomen. De 

juiste versie is inmiddels in iBabs geplaatst. Hierin 

staat dat de wijzigingsverordening met terugwerkende 

kracht per 1 januari 2019 in werking treedt. 

Anticiperend op het raadsbesluit zijn er  inmiddels voor  

deze vrijstelling relevante vergunningaanvragen (vanaf 

1 januari 2019)  (nog) geen legesnota’s verzonden. 

D66 3. Het raadsvoorstel en de verordening betreffen 1) de leges voor 

bouwwerken niet zijnde gebouwen (titel 2) met als dekking de totale 

legesopbrengsten en 2) leges voor evenementen (titel 3, hoofdstuk 3) met 

een dekking vanuit het budget wijk- en dorpsraden. De motie betreft het 

ontplooien van initiatieven en organiseren van evenementen waarbij als 

dekking is gedacht aan programma 8 (investeren in buurt en wijken) en 0 

(ondersteuning maatschappelijke initiatieven). In de voorbeelden uit de 

VNG toelichting worden uitsluitend evenementen genoemd.  

 Op wat voor soort initiatieven heeft de vrijstelling voor titel 2 betrekking? 

Wat zijn voorbeelden van aanvragen die hieronder vallen? 

 Kan aangegeven worden wat de juridische haalbaarheid is, gezien de 

mogelijke interpretaties van “bouwwerken niet zijnde gebouwen”?  

 Is bij de VNG nagegaan of de legesvrijstelling voor “bouwwerken niet 

zijnde gebouwen” valt onder de toelichting zoals deze door hen is 

opgesteld? Zo nee, kan dit alsnog gedaan worden?  

De voorbeelden van de VNG hebben niet uitsluitend 

betrekking op evenementen. Uit de toelichting van de 

VNG citeren wij: 

 

“Veel gemeenten overwegen vrijstelling van leges voor 

bepaalde vergunningen op grond van de Algemene 

plaatselijke verordening (APV) ten behoeve van 

maatschappelijk, sociaal of cultureel belang 

behartigende instellingen, bijvoorbeeld een vrijstelling 

van de leges voor een collectevergunning waarbij de 

opbrengst is bestemd voor een ideëel doel of een 

vrijstelling van de leges voor een 

evenementenvergunning voor het houden van een 

straatfeest door een buurtvereniging.” 

 

Wij hebben de motie en de uitwerking hiervan in een 

regeling, gelet op de dieperliggende aanleiding zoals 

vermeld in het raadsvoorstel, juist ruimer willen 

toepassen dan alleen de evenementen. Dit mede in 
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verband met enkele concrete casussen over 

bouwleges in 2017/2018. 

 

Bouwwerken zijn gebouwen en ook niet gebouwen. 

 

Een gebouw wordt civielrechtelijk omschreven als elk 

bouwwerk, dat een voor mensen toegankelijk overdekt 

geheel of gedeeltelijk met wanden ontsloten ruimte 

vormt. Hier relevante voorbeelden zijn: accommodaties 

zoals een kantine, bestuurskamer, kleedkamers enz.   

 

‘Bouwwerken niet zijnde gebouwen’ is een vast begrip 

afkomstig uit het omgevingsrecht (bouwrecht). 

 

Een bouwwerk wat niet een gebouw is (voorbeelden): 

 carport 

 balkon 

 steiger niet drijvend uitgevoerd 

 erfafscheiding / schutting 

 speeltoestellen zoals schommels 

 antenne installatie 

 zendmast 

 lichtmast 

 uitkijktoren 

 schuilhut 

 tribune van een niet overdekt stadion 

 gemetselde vijver 

 dierenhok van enige omvang (zoals een volière)  

 enz. 

D66 4. De verordening stelt dat de legesverordening is vastgesteld op 20 

december 2018. De raad heeft dit in de vergadering van 19 december 

gedaan. Kan de tekst aangepast worden? 

Dank voor deze correctie. Het voorstel wordt hierop 

aangepast. 
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Wijziging statuten stichting Katholiek en Openbaar Primair Onderwijs Schijndel   

Van de onderstaande vragen zijn er feitelijk maar drie vragen (3, 6 en eerste deel van 8) die betrekking hebben op de toezichthoudende taak van de 

gemeente ten aanzien van het bestuur van het openbaar onderwijs. De overige vragen hebben allemaal betrekking op zaken, die niet tot de 

verantwoordelijkheid van de gemeente behoren, maar tot die van SKOPOS. Beantwoording van deze vragen heeft dan ook door SKOPOS 

plaatsgevonden. 

De bevoegdheden van de raad ten aanzien van het toezicht op het bestuur van het openbaar onderwijs zijn uitermate beperkt. Dat is ook in lijn met het 

op afstand zetten c.q. onderbrengen van het openbaar onderwijs bij een stichting. 

Voorts past dit ook in de gedachtegang van het Rijk om het openbaar onderwijs zoveel mogelijk gelijk te trekken met het bijzonder onderwijs als het gaat 

om het toezicht op het bestuur.  

Fractie Vragen Antwoorden 

D66 1. Aanleiding voor het voorstel is het mogelijk maken van een 

professionaliseringsslag die binnen de gehele organisatie gaande is.  

 Wat wordt bedoeld met “professionaliseringsslag”?  Wat zal er beter 

worden, door de nieuwe structuur en werkwijzen?  

 Wat zijn knelpunten of werkwijzen binnen de huidige structuur, die een 

adequaat en slagvaardig werken van de algemeen directeur of 

stichtingsbestuur verhinderen?  

Antwoorden SKOPOS: Het bestuur wordt 

geprofessionaliseerd en het intern toezicht kan 

beter gericht worden uitgeoefend. Een 

professioneel bestuurder is deskundiger en 

slagvaardiger dan in de huidige situatie kan worden 

geboden (SKOPOS sluit met deze structuur aan bij 

het model waarvoor in de sector de overgrote 

meerderheid (= ≥64%) al gekozen heeft.) Intern 

toezichthouders (vrijwilligers) kunnen zich focussen 

op de taak van intern toezicht en worden niet belast 

met afgeleide bestuurlijke verantwoordelijkheid. 

Kortom: er kan beter worden bestuurd en beter 

toezicht worden gehouden. 

D66 2. Wat zijn de overwegingen om te kiezen voor een College van Bestuur 

met één persoon? Wat betekent deze keuze voor een aantal formele 

aspecten, zoals de openbaarheid van vergaderingen van het College van 

Bestuur? 

Antwoorden SKOPOS: In de huidige situatie is er 

ook één algemeen directeur en dat volstaat 

(adequaat qua span of control en conform 

normering Bestuurders-CAO). Bij een bredere 

bezetting van een college van bestuur zou onnodig 
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geld aan het primaire proces worden onttrokken. Er 

worden voorzieningen getroffen die moeten borgen 

dat  informatie vanuit de organisatie bij de raad van 

toezicht terecht kan komen buiten de bestuurder 

om (overleg met GMR en MT). Eén bestuurder 

vergadert logischerwijs niet zodat ‘openbaarheid 

van vergaderingen’ niet aan de orde is (in de 

huidige situatie waren bestuursvergaderingen in 

theorie openbaar maar werden nooit door 

buitenstaanders bijgewoond). 

D66 3. In artikel 4 wordt opgenomen dat de gemeenteraad, overeenkomstig de 

wet en de statuten, toezicht houdt op de stichting, voor zover het de 

openbare school/scholen betreft. Op welke wijze krijgt deze 

toezichthoudende taak door de raad in de praktijk inhoud en vorm?   

Het toezicht wordt conform de bepalingen van 

artikel 117 WPO op de volgende wijze vorm en 

inhoud gegeven: 

 De raad voert overleg met college van bestuur 

van SKOPOS overleg over jaarrekening en 

begroting; 

 Aan de raad wordt het jaarverslag van 

SKOPOS ter kennisname gebracht, waarbij in 

ieder geval aandacht wordt geschonken aan de 

wezensken-merken van het openbaar 

onderwijs; 

 De raad dient een wijziging van de statuten 

goed te keuren; 

 In geval van ernstige taakverwaarlozing door 

SKOPOS of handelen in strijd met de wet, voor 

zover het openbaar onderwijs betreft, neemt de 

raad de maatregelen die hij nodig acht om de 

continuïteit van het onderwijsproces te 

waarborgen voor zover het openbaar onderwijs 

betreft. 
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D66 4. Het raadsvoorstel bevat geen implementatieparagraaf. Op welke wijze 

wordt de implementatie georganiseerd? Hoe komt de samenstelling van 

de eerste Raad van Toezicht tot stand? Hoe is de selectie en benoeming 

van de eerste bestuurder georganiseerd? Gaat de implementatie gepaard 

met een wijziging in de functie-inschaling (of wat wordt het verschil in 

inschaling tussen de  algemeen directeur en de bestuurder? En zo ja, zijn 

de financiële consequenties dan al in de (meerjaren)begroting 

meegenomen?  

Antwoorden SKOPOS: Het voormalige bestuur 

heeft een competentieprofiel voor de bestuurder 

opgesteld en de zittende algemeen directeur 

daaraan getoetst. Daarbij is het advies van de 

GMR betrokken. Er is geconcludeerd dat de 

zittende algemeen directeur over de gewenste 

bestuurlijke competenties beschikt (bij diens 

werving was hier reeds op gelet). Voor bestuurders 

in het PO geldt een eigen CAO; inschaling van de 

algemeen directeur in de bestuurdersfunctie leidt 

niet tot hogere inschaling of meerkosten. 

Het voormalige bestuur heeft een 

competentieprofiel voor de leden van de rvt 

opgesteld. Daarbij is het advies van de GMR 

betrokken. Van de zittende bestuursleden hebben 

twee leden gemeend daaraan te voldoen en 

hebben zich (na collegiale toetsing) kandidaat 

gesteld voor de eerste raad van toezicht. Voor drie 

andere zetels vindt nu externe (en openbare) 

werving plaats. 

De financiële consequenties zijn meegenomen in 

de lopende en meerjarenbegroting. 

D66 5. De Raad van Toezicht kent twee commissies. Er is geen commissie voor 

het onderwijs- en kwaliteitsbeleid terwijl deze wel belangrijk zijn als 

criteria voor het toezicht (artikel 7, lid 3). Waarom is er voor gekozen om 

het toezicht op het onderwijs- en kwaliteitsbeleid niet in een commissie te 

beleggen?  

Antwoord SKOPOS: In onderwijsorganisaties 

komen onderwijscommissies relatief minder voor 

omdat de hele raad van toezicht dit als regel tot het 

eigen aandachtsgebied rekent. Het is echter niet 

uitgesloten dat de raad van toezicht in nieuwe 

samenstelling alsnog voor instelling van zo’n 

commissie kiest. 
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D66 6. Bij de samenstelling van de Raad van Toezicht (bijlage bij bijlage 5) staat 

dat ”wordt gestreefd naar een diversiteit die recht doet aan de 

verscheidenheid van katholieke en openbare scholen binnen de stichting 

en de pluriformiteit in de samenleving”. Nu bepaalt de Raad van Toezicht 

zelf het aantal leden binnen de grenzen van ten minste drie en ten 

hoogste zeven leden en tevens benoemt de Raad van Toezicht de eigen 

leden (statuten artikel 12). Wat zijn de mogelijkheden van de gemeente 

en/of raad om te borgen dat de verscheidenheid daadwerkelijk 

vertegenwoordigd is?   

Verwezen wordt naar de in het raadsvoorstel 

opgenomen kanttekeningen 1 en 2.  Let wel, voor 

zover de raad mogelijkheden heeft om te borgen 

dat de verscheidenheid daadwerkelijk 

vertegenwoordigd is, heeft dit uitsluitend betrekking 

op het openbaar onderwijs c.q. openbare school en 

niet op de katholieke scholen.  

D66 7. De leden van de RvT ontvangen een jaarlijkse vergoeding, conform 

artikel 12 van het reglement. Hoe hoog is op dit moment de vergoeding 

voor bestuursleden? Als de vergoeding in de nieuwe situatie hoger is, wat 

is dan de dekking van de stijging van kosten?  

Antwoorden SKOPOS: De huidige vergoeding voor 

de leden van het algemeen vrijwilligers bestuur is 

zeer beperkt en is een onkostenvergoeding en 

klein bedankje. 

De honorering van de raad van toezicht-leden ligt 

op het gemiddelde in de sector en nog ruim onder 

hetgeen de honoreringsleidraad van de landelijke 

vereniging van toezichthouders in het onderwijs 

(VTOI) aanbeveelt. De (lichte) stijging van kosten 

kan worden gedekt uit de reeds begrote uitgaven 

voor bestuur en toezicht en zijn, zoals eerder 

aangegeven, al meegenomen in de lopende en 

meerjarenbegroting. 

D66 Meierijstad heeft openbare scholen in twee verschillende stichtingen: SAAM 

en SKOPOS. Zo kent SAAM een College van Bestuur van twee personen 

terwijl SKOPOS er één heeft.  

 Wat zijn de belangrijkste verschillen tussen SAAM en SKOPOS, voor wat 

betreft de rol van de gemeente i.c. de raad?  

 Is er afstemming over het openbaar onderwijs in Meierijstad tussen beide 

organisaties? 

 Zo ja, kan toegelicht worden waarover en hoe de afstemming gaat? 

Voor wat betreft de belangrijkste verschillen wordt 

verwezen naar de in het raadsvoorstel opgenomen 

kanttekening 1. 

Antwoorden SKOPOS: SAAM voert het bevoegd 

gezag over 28 scholen in zes gemeenten, 

SKOPOS over 7 scholen in één gemeente. 

Beide stichtingen zijn samenwerkingsstichtingen en 

de statuten voldoen aan art. 17 Wet Primair 
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 Zo nee, waarom niet?  Onderwijs (ook wat betreft de rol van de 

gemeente). 

De beide besturen treffen elkaar collegiaal in 

formele en informele overleggen als BoVo- en LEA-

overleggen. Er is binnen BoVo sprake van het 

uitwisselen van kennis en ervaringen in algemene 

zin en de afstemming van de overgang PO naar 

VO. Binnen de LEA-overleggen vindt overleg plaats 

tussen gemeente en onderwijs-organisaties over 

bijv. onderwijsachterstanden, IHP of andere 

gerelateerde (gemeentelijke) beleidszaken. 

 
 

Aangaan Centrumregeling Jeugdhulp Noordoost Brabant 2020 met betrokken gemeenten 

Fractie Vragen Antwoorden 

Team 

Meierijstad 

1. Waarom stappen de drie gemeenten (mogelijk) (deels) uit deze regeling?  

2. En wat zijn daarvan de gevolgen voor o.a. Meierijstad? 

3. Op welke wijze is zichtbaar dat er bij inkoop aandacht is voor de  

18-/18 + problematiek ? 

1. De gemeenten Haaren, Sint-Michielsgestel en 

Haaren willen meer verbinding tussen de 

decentralisaties realiseren en meer verbinding maken 

tussen de nulde, eerste en tweede lijn. Hiervoor willen 

zij meer lokaal kunnen organiseren (deze wens speelt 

bij veel gemeenten). Hun oplossing was om daarvoor 

zoveel mogelijk zelf zorg te kunnen inkopen. 

 

In de inkoopstrategie voor Jeugd is echter het 

volgende opgenomen: 
De Centrumregeling is opgesteld op basis van de 

richting die het RBO gezamenlijk heeft bepaald. Het is 

één Centrumregeling waarin de gezamenlijke visie op 

de samenwerking is vastgelegd. Gemeenten nemen 
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deel aan deze regeling of niet. Het is niet mogelijk om 

op onderdelen deel te nemen aan de Centrumregeling.  

 

Op basis hiervan hebben de colleges van Haaren, Sint-

Michielsgestel en Boxtel besloten hun gemeenteraden 

te adviseren hun eerder genomen besluit te 

heroverwegen en als nog aan te sluiten bij zowel 

Jeugd als Wmo. Gebruik te kunnen maken van de 

gewenste solidariteit bij de zwaardere vormen van 

Jeugdzorg is hierbij een belangrijk argument. 

Daarnaast is het mogelijk om met pilots te werken en 

biedt de keuze voor open house veel lokale ruimte. 

 

2. Er zijn hierdoor geen gevolgen voor Meierijstad. 

 

3. De voorgestelde manier van inkoop biedt meer 

mogelijkheden om de zorg in het kader van de 

jeugdwet en Wmo beter op elkaar aan te laten sluiten. 

Nu is dat soms lastiger omdat een aanbieder wel 

gecontracteerd is in het kader van de jeugdwet maar 

niet in het kader van de Wmo, of andersom. Op het 

moment dat dit zich voordoet wordt nu gezocht naar 

maatwerkoplossingen. In het kader van de 

voorgestelde manier van inkoop kunnen we deze 

aanbieder dadelijke verwijzen naar de mogelijkheid om 

zowel voor Jeugd als Wmo een contract aan te gaan.  

Team 

Meierijstad 

4. Hoe luiden de solidariteitsafspraken? Hiervoor verwijzen wij u graag naar paragraaf 6.2 

pagina 20 en 21 van de bijlage: Regionale 

Inkoopstrategie Jeugdhulp Noordoost Brabant 2020-

2024. 
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Team 

Meierijstad 

5. Bij rechtsbescherming staat geschreven dat de cliënt of zijn ouder “kan 

kiezen voor PGB”. Is dat een open keuze, zonder voorwaarden? Zo nee, 

welke zijn de voorwaarden  ? 

6. Hoe ontstond de situatie dat de ASD te weinig tijd had om te adviseren ? 

Hoe had dit voorkomen kunnen worden ? 

7. Er is niet gekozen voor resultaatgerichte bekostiging . Waarom niet ? 

8. Wat vraagt deze regeling van de toegang van Meierijstad ? Heeft deze 

regeling invloed op de inrichting van de toegang ? 

5. De tekst in het raadsvoorstel onder 

rechtsbescherming beschrijft dat een aanbieder om 

moverende redenen ervoor kan kiezen om geen zorg 

in natura-contract meer te willen in 2020.  

Mocht dan de klant alsnog bij die aanbieder willen 

blijven dan zal die klant over moeten stappen naar een 

PGB. Dit kan, mits hij/zij PGB-vaardig is zoals is 

beschreven in de wet. 

 

6. Met de ASD zijn inmiddels heldere afspraken 

gemaakt over de adviestijd voor lokale adviezen (4-6 

weken). 

De ASD realiseert en accepteert dat regionale 

adviezen een andere dynamiek (besluitvorming tussen 

16 gemeenten) kennen. Dit is opgevangen door tijdens 

het beleidsproces lokaal of regionaal één of meer 

bijeenkomsten te beleggen. De ASD heeft hiervoor 

begrip en heeft hier mee ingestemd. 

7. Er is niet gekozen voor resultaatgerichte 

bekostiging. Waarom niet ? Elke bekostigingsvorm 

heeft voor- en nadelen. Het nadeel van 

resultaatbekostiging is: 

 Het formuleren van te behalen resultaten per 

cliënt en het meten van die resultaten is lastig. 

 Een prestatieafhankelijke vergoeding levert 

perverse prikkels op. Zo kan het zijn dat 

aanbieders het niet meer aandurven bepaalde 

cliënten aan te nemen. 

Deze nadelen zijn gezien de complexiteit van 

Jeugdzorg voor ons aanleiding hier niet voor te kiezen. 
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8. De regeling heeft gevolgen voor de werkwijze van 

de Toegang. Meer sturing op transformatie en inzet 

zorgaanbieder. In het najaar wordt de Toegang hierop 

voorbereid. 

VVD 1. Welke argumenten hebben Boxtel, Sint-Michielsgestel en Haaren om 

(mogelijkerwijs) niet deel te nemen aan deze centrumregeling? 

Zie hierboven. 

SP 1. Kunnen/mogen de belangrijkste grote aanbieders ook meedoen in het 
Regionaal Beleidsteam?  

In het Regionaal Beleidsteam zitten alleen 

beleidsmedewerkers van deelnemende gemeenten.  

Hart voor 

Schijndel 

1. Welke adviezen van het RBO zijn overgenomen en welke niet? 

 

Het RBO is geen adviesorgaan, maar is een overleg 

van wethouders Jeugd uit de regio. De regionale 

inkoopstrategie is op meerdere momenten in het 

proces voorgelegd aan het RBO. Ten aanzien van de 

verschillende onderdelen heeft het RBO op diverse 

momenten input geleverd, standpunten ingenomen en 

geadviseerd. Deze informatie is verwerkt in de 

definitieve versie waar het RBO mee heeft ingestemd.  

Hart voor 

Schijndel 

2. Wat zijn (mogelijke) gevolgen zijn als gemeentes als Boxtel, Haaren en 

Sint Michelsgestel niet deelnemen? En hoe wordt daarop geanticipeerd? 

Waarom was er geen tijd om advies te vragen aan het ASD?  

Zie hierboven. 

Hart voor 

Schijndel 

3. In de schriftelijke reactie van het ASD wordt gevraagd of u een reactie van 

hen wenst. Wat was uw antwoord op die vraag? Kwam er alsnog een 

reactie? Wat was die reactie? Wat gaat u doen om te voorkomen dat de 

ASD niet of te laat om een reactie wordt gevraagd? 

Zie hierboven en de bijlage: overleg ASD (email) 

Hart voor 

Schijndel 

4. De uitvoeringskosten worden waarschijnlijk hoger.  Wat worden die kosten 

naar verwachting?  

Dat kunnen wij op dit moment nog niet aangeven. Wij 

zullen deze eenmalige kosten in de BERAP 2019 

opnemen in de begroting en dekken uit de Reserve 

Sociaal Domein. 

Hart voor 

Schijndel 

5. Bij de aanbestedingsprocedure zware jeugdhulp kan de gemeente kiezen 

voor een methode die onderhandeling mogelijk maakt. Is al duidelijk of dit 

gaat gebeuren? 

Ja, want dit maakt het mogelijk om een op maat gemaakt 

aanbod in te kopen dat optimaal aansluit bij de behoefte van 

de regio.  
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Hart voor 

Schijndel 

6. De overgang heeft risico’s. Het is niet helemaal duidelijk op welke wijze de 

gemeente gaat zorgen dat de voortgang van de jeugdhulp geen schade 

op zal gaan lopen. Wat gaat u vooraf doen om schade te voorkomen en 

op welke wijze gaat u daarover communiceren? 

Wij hebben uitsluiting van risico’s voor klanten 

geschetst in het raadsvoorstel bij de paragraaf 

rechtsbescherming. De financiële gevolgen worden 

opgenomen via de BERAP in de begroting. Mochten 

hiernaast nog meer risico’s ontstaan die wij nu niet 

voorzien dan zullen wij uw raad zo spoedig hierbij 

betrekken c.q. over informeren. Zorgcontinuïteit zal in 

de overgangsfase onze aandacht hebben. 

PvdA 1. Hoe staat het er voor met de wachtlijst voor spoedplekken? Wat is de 

wachttijd en hoeveel personen staan er op? 

De wachtlijst kan per zorgvorm en per aanbieder 

verschillen. Helaas is er op dit moment nog geen 

eenduidig en totaaloverzicht ten aanzien van 

wachtlijsten. Het ontwikkelen hiervan staat hoog op de 

regionale beleidsagenda. 

Uit onderzoek van het NJI blijkt dat het genereren van 

landelijke informatie ten aanzien van wachtlijsten niet 

mogelijk is.  Ook in andere regio’s en gemeentelijk 

blijkt dat het verkrijgen van dergelijk informatie moeilijk 

is. 

 2. Zijn er voldoende opvangplaatsen voor de zwaardere jeugdzorg in de 

nabije regio? 

De beschikbaarheid en de nabijheid van de zwaardere 

jeugdzorg verschilt per zorgvorm en aanbieder.  

D66 1. Welk scenario kiest onze gemeente? Is dat nu al aan de orde of kan dat 

later gekozen worden? 

Op basis van de scenario’s is een eindadvies 

opgesteld. Dit kun u terug lezen op pagina 6 van de 

inkoopstrategie. Deze keuze wordt regionaal breed 

gedeeld. Ook door ons college. 

 2. Nog niet alle gemeenten hebben aangegeven om in deze regeling in te 

stappen. Daardoor zal de verdeelsleutel omhoog gaan als zij besluiten 

niet in te stappen. Wat is de consequentie hiervan? Kunnen we dat 

opvangen? 

Naar verwachting gaan alle gemeenten deelnemen. 

Ook Haaren, Sint-Michielsgestel en Boxtel. 

 

 3. Wat is de reactie van het college op de brief van ASD op 20 december? 

 

Wij gaan er vanuit dat de door u aangehaalde brief 

betrekking heeft op het re-integratiebeleid. Alle vragen 



 Zaaknummer 1948192786 Pagina 14 van 25 datum 13 februari 2019 

die door de ASD zijn gesteld zijn inmiddels 

beantwoord. De ASD heeft met de beleidsnota 

ingestemd. De ASD krijgt na behandeling in de raad 

nog een schriftelijke reactie van ons college. 

 4. Waarom zijn de stukken pas op 2 januari naar de ASD gekomen, om 

vervolgens binnen 6 dagen te reageren? 

Zie eerdere beantwoording technische vragen. 

 

 

 

Aangaan Centrumregeling regio Meierij Wmo 2020 met betrokken gemeenten 

Fractie Vragen Antwoorden 

Team 

Meierijstad 

1. Indien anders dan bij jeugd: Waarom stappen de drie gemeenten 
(mogelijk) (deels) uit deze regeling ?  

Indien anders dan bij jeugd: En wat zijn de gevolgen voor o.a. Meierijstad 

als deze gemeenten niet deelnemen aan deze regeling ? 

Zie hierboven bij Jeugd.  

Team 

Meierijstad 

2. Lopen er, gezien de positie in het verleden van de voormalige gemeente 
Veghel nog inkoopafspraken met de regio Oss ?  
Zo ja welke ?  

En hoe verhouden die zich tot deze regeling? 

Met de regio Oss zijn afspraken gemaakt over 

huishoudelijke verzorging en Regiotaxi. Voor wat 

betreft Hulpmiddelen is er een  samenwerkingsverband 

met Vught, Boxtel, Haren, St. Michielsgestel en 

Heusden.  

Deze afspraken kunnen naast elkaar bestaan omdat 

voor de samenwerkingsverbanden aparte processen 

zijn ingeregeld met aparte afspraken voor deze 

producten. De producten die we inkopen in beide 

regio’s maken onderdeel uit van het totaalaanbod van 

de gemeente Meierijstad.  

Team 

Meierijstad 

3. Indien anders dan bij Jeugd : Hoe ontstond de situatie dat de ASD te 
weinig tijd had om te adviseren ?  

Hoe had dit voorkomen kunnen worden ? 
Wat vraagt deze regeling van de toegang van Meierijstad ?  

Heeft deze regeling invloed op de inrichting van de toegang ? 

Situatie ASD hierboven beschreven. 

 

De tekst in het raadsvoorstel onder rechtsbescherming 

beschrijft dat een aanbieder om moverende redenen 
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Onder “rechtsbescherming” staat dat een klant om moverende redenen 
kan kiezen voor PGB. Waar kunnen klanten of onafhankelijke cliënt-
ondersteuners concreet vinden wat er verstaan wordt met “om moverende 
redenen” ? 
Is kunnen kiezen voor een PGB een open keuze , zonder voorwaarden?  

Zo nee, welke zijn de voorwaarden? 

ervoor kan kiezen om geen zorg in natura-contract 

meer te willen in 2020.  

Mocht dan de klant alsnog bij die aanbieder willen 

blijven dan zal die klant over moeten stappen naar een 

PGB. Dit kan, mits hij/zij PGB-vaardig is zoals is 

beschreven in de wet. 

VVD 1. Bij de argumenten schrijft u dat er voordeel is door een administratieve 

eenvoud voor gemeenten. 

Bij de financiële toelichting schrijft u dat de uitvoeringskosten hoger zullen 

uitvallen omdat o.a. gemeenten zelf verantwoordelijk zijn voor de 

administratieve afwerking. 

Dit lijkt elkaar tegen te spreken, kunt u dit nader uitleggen? 

De uitvoeringskosten worden voor gemeente beperkt 

door samen te werken, samen te ontwikkelen en zaken 

te harmoniseren. Het voordeel van deze aanpak levert 

met name voor aanbieders voordelen op omdat zij hun 

proces niet bij elke gemeente anders hoeven in te 

richten. 

 

De administratieve lasten nemen bij gemeente toe als 

gevolg van de open house keuze (verwachte toename 

aantal aanbieders) en doordat een aantal 

administratieve taken die nu door de centrumgemeente 

worden verricht naar de gemeenten verschuiven. Dit is 

ook een gevolg van de open house keuze. 

Hart voor 

Schijndel 

1. In het college voorstel, pagina 4 " In de huidige samenwerking is sprake 

van het toepassen van solidariteit met betrekking tot de huidige lumpsum 

financiering. In de nieuwe regeling wordt afgerekend op basis van 

aantallen (p x q). Wij verwachten dat dit ten opzichte van de huidig situatie 

voor Meierijstad gunstiger uitvalt."  Vraag: Waar is deze veronderstelling 

op gebaseerd, dat het gunstiger uitvalt?  

 

De kosten worden nu verdeeld op basis van 

inwoneraantallen. Als bijvoorbeeld gemeente X meer 

klanten doorverwijst naar specialistische hulp dan 

Meierijstad dan betalen wij nu op basis van solidariteit 

te veel.  

Op basis van historische gegevens gaan wij er van uit 

dat wij gezien onze huidig resultaten bij gelijkblijvende 

tarieven en demografie wij na dit jaar minder gaan 

betalen. 

Hart voor 

Schijndel 

2. In het college voorstel, pagina 5 Vraag: Waarom is het nog niet mogelijk 

de 2 subregio's (Den Bosch en Oss) te integreren.  

We werken bij Jeugd samen met 16 gemeenten in 

Noordoost Brabant. Dat doen we ook bij de 
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Toegang krijgt meer werk, omdat we meer lokaal gaan inkopen. Kunt u 

aangeven wat er gaat veranderen voor Toegang? Gaat het om 

kwantitatieve- of ook om kwalitatieve toename van werk? 

 

Participatiewet (Regionaal Werkbedrijf). Bij Wmo is dat 

nog niet het geval (kent een andere (langere) historie). 

Meierijstad heeft de wens om op alle drie de 

decentralisaties op deze schaal samen te gaan 

werken. Deze ambitie wordt (nog) niet door alle 16 

gemeenten gedeeld. Sommigen vinden de schaal voor 

Wmo dan te groot. 

De huidige uitkomst van onze keuzes lijkt inhoudelijk 

sterk op het “model Oss”. Maar er zijn nog enkele 

verschillen. Het is nog net een brug te ver om die nu te 

overbruggen. 

Onze inzet zal blijven om tot één regio te komen. 

Hart voor 

Schijndel 

3. Op pagina 9, derde bullit, van Bijlage 2 staat een experiment 

aangekondigd in Meierijstad. Kunt u daar meer over vertellen? 

 

Dat betreft het in voorbereiding zijnde project Proeftuin 

Veghel. Wij verwachten u hierover in maart nader te 

kunnen informeren via een raadsinfomatiebrief. 

Hart voor 

Schijndel 

4. Op pagina 13 van Bijlage 2 lezen we dat we voor een output financiering 

gaan. Klopt dat? Heeft de gemeente Meierijstad hier in de werkgroep ook 

voor gekozen? (Bij Jeugdzorg namelijk niet. En dat heeft ook onze 

voorkeur. Geen output financiering) 

Wmo is minder complex dan Jeugdzorg. Wij hebben 

hiervoor gekozen om aan te sluiten bij de ervaringen 

van de regio Oss. Deze zijn positief. Zij hebben een 

lichte vorm van output financiering zoals ook in onze 

opzet wordt uitgewerkt. 

Hart voor 

Schijndel 

5. Wanneer zijn de rekenkundige onderbouwingen van de kostprijs (pag. 14 

Bijlage 2) bekend en beschikbaar? 

Wij verwachten dat deze in april of mei door het college 

worden vastgesteld. Resultaten worden daarna in een 

raadsinformatiebrief met u gedeeld. 

D66 1. U vindt het wenselijk om de centrumregelingen Meierij en Noord-Oost 

Brabant te integreren. Maar is nog niet mogelijk. Wanneer is dat wel 

mogelijk? Welke stappen gaat het college ondernemen om de integratie 

van beide regio’s te realiseren? Per wanneer streeft u integratie na? 

Zie ook hierboven. Wij zullen hierover doodlopend met 

de andere gemeenten in gesprek blijven. Verder 

moeten wij eerst nog ervaring  opdoen met de nieuwe 

manier van werken. Mocht dit positief zijn dan kan over 

twee kaar bezien worden of we de samenwerking met 

de regio Oost Noordoost Brabant (Oss) versterken c.q. 
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.integreren. We zijn daarbij natuurlijk wel afhankelijk 

van de wensen / ambities van andere gemeenten. 

 2. Zijn er nog andere subregio’s waarin Meierijstad participeert? Als dat het 

geval is, per wanneer zal er een voorstel komen om te participeren in 

slechts 1 regio. Via welke centrumregeling kocht de voormalige gemeente 

Sint Oedenrode specialistische WMO ondersteuning in.  

Sint-Oedenrode kocht in twee regio’s in. 

 

Om te participeren in één regio is ook de wens van het 

college. Maar we zijn ook afhankelijk van anderen. Het 

is een proces waar tijd over heen zal gaan. 

 

Meierijstad participeert niet in andere regio’s. Wel is de 

GGD regio bijvoorbeeld groter dan Noordoost Brabant.  

 3. Is het geregeld waar inwoners uit Meierijstad een beroep op kunnen doen. 

M.a.w. kunnen inwoners uit Meierijstad een beroep doen op ingekochte 

ondersteuning door alle centrumregelingen. Bijv. kan een inwoner uit 

Veghel een beroep doen op voorzieningen in Den Bosch? 

Nee. De keuze voor een samenwerkingsverband 

bepaalt ook de geografische mogelijkheden. 

 
 

Beleidsnota Re-integratiebeleid Participatiewet IOAW IOAZ gemeente Meierijstad 

Fractie Vragen Antwoorden 

VVD 1. De gemeente krijgt in 2020 de regie op de inburgering terug, zodat 

nieuwkomers niet meer zelf hun inburgering hoeven regelen. Inburgeraars 

die zich onvoldoende inspannen kunnen sneller dan voorheen een sanctie 

opgelegd krijgen. Wat is de sanctie? 

De nieuwe Wet Inburgering is nog in ontwikkeling. In 

deze wet wordt geregeld hoe de sancties worden 

toegepast.  

 

Per 1 januari 2016 is de Wet Taaleis in werking 

getreden. Deze wet introduceert een taaleis in de 

bijstand. Uitkeringsgerechtigden moeten volgens deze 

wet voldoende Nederlands taalvaardig zijn, of anders 

zich inzetten om hun taalvaardigheid op niveau te 

brengen. Als een inburgering plichtige namelijk 

deelneemt aan het inburgeringstraject, dan voldoet hij 
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aan de inspanningsverplichting van de Wet taaleis. Als 

iemand weigert zich hiervoor in te zetten, biedt de 

afstemmingsverordening de mogelijk om een sanctie 

op te leggen van 20% op de uitkering.  

SP 1. Wat wordt bedoeld met “integrale blik”? 
 

Een integrale blikt betekent dat we naar de individuele 

omstandigheden van de klant kijken.  Bij iedereen 

wordt in beeld gebracht wat het hoogst haalbare is 

bijvoorbeeld werk, vrijwilligerswerk en activering. We 

kijken naar welke partijen nodig zijn om de klant naar 

het hoogst haalbare niveau te tillen.  

 

Daarbij wordt ook gekeken naar de afstemming binnen 

de gemeentelijke toegang (Jeugd, WMO en 

Participatie). Omdat problemen op andere terreinen 

ook van invloed zijn op iemands kansen op de 

arbeidsmarkt. Denk aan verslavings- en 

schuldenproblematiek, maar ook een ongezonde 

leefstijl, psychische problemen, een intensieve 

mantelzorgsituatie of andere gezinsproblematiek 

kunnen obstakels zijn richting werk. 

 2. Door wie wordt “verrichten van een tegenprestatie” beoordeeld  en hoe 
vaak?  

De mogelijkheid tot het opleggen van tegenprestaties 

wordt beoordeeld door de klantmanagers. Zij bekijken 

in hoeverre de tegenprestatie kan of moet worden 

ingezet. 

 

In de praktijk leggen we geen tegenprestatie op, omdat 

het niet nodig is als re-integratie-instrument.  

 3. Hoeveel mensen zitten in de categorie : ik kan niet”? Momenteel zitten er 177 klanten in de categorie: “ik 

kan niet.” We hebben ook klanten in de categorie: “ik 

wil en kan nog niet.” Dit is een grote groep, waar 
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trajecten nodig zijn. In deze groep kunnen ook nog 

klanten uitstromen waaruit blijkt dat werk op lange 

termijn toch  niet haalbaar is.  

 4. Hoe worden deze mensen benaderd inzake “tegenprestatie”? Het doen van vrijwilligerswerk of andere vormen van 

een tegenprestatie is onderwerp van gesprek tussen 

klant en de medewerker van Toegang. 

PvdA 1. Kunt u aangeven hoeveel mensen er, afzonderlijk door ‘Bij Jet’ en ‘Rooi 

Werkt’, zijn toegeleid en wat de resultaten van de subsidieverstrekking 

zijn? 

Rooi Werkt:  

1.In 2018 zijn er 20 mensen bemiddeld naar werk; 

2.Er is een arbeidsmarktgericht 

loopbaancoachingstraject uitgevoerd waarbij 3 van de 

5 deelnemers werk vonden; 

3.Rooi Werkt heeft, in samenwerking met het 

Werkgeversservicepunt, een groot event 

georganiseerd voor werkgevers en werkzoekenden 

(31/10/2018), waaruit  een drietal matches zijn 

gekomen.  

 

Bij Jet:  

Bij Jet heeft in de eerste 12 weken van haar bestaan 

acht mensen begeleid naar betaald werk, twee mensen 

naar een bestaan als zelfstandige en anderen naar 

vrijwilligerswerk, stage en therapie of een andere vorm 

van ondersteuning – in 2017 totaal 29 deelnemers. 

 

 2. Op pagina 6 van de nota staat vermeld dat we met 14,47 Fte aan de 

banenafspraken hebben voldaan. Bestaat er nog meer ruimte voor 

plaatsing? 

Meierijstad als gemeentelijke organisatie staat zeker 

open voor het opnemen van méér medewerkers met 

afstand tot de arbeidsmarkt. We hebben nu een aantal 

medewerkers in dienst vanuit deze doelgroep, en we 

huren ook mensen uit de doelgroep in. Daar waar 
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mogelijk zullen we nog meer mensen uit de doelgroep 

aannemen.  

 

Quotumwet: deze is opgeschort tot 2022. Wij zouden in 

2019 in principe 16,95 banen (één baan is 25,5 uur in 

dit verband) moeten hebben voor 

doelgroepers.  Hoewel de quotumwet niet wordt 

gehandhaafd in 2019 is dit wel een streefcijfer voor 

ons. 

 3. 3.15 Tegenprestatie: Zijn er voor het niet nakomen van de tegenprestatie 

sancties op het gebied van de uitkering geheven? En zo ja, in welke 

vorm? 

De afstemmingsverordening biedt de mogelijk om een 

sanctie op te leggen van minimaal 20% op de uitkering. 

Er zijn geen sancties geheven in het kader van de 

tegenprestatie.  

 
 

Citymarketingbeleid gemeente Meierijstad 

Fractie Vragen Antwoorden 

Team 

Meierijstad 

1. Er is in de begroting van 2019, € 100.000,00 opgenomen voor de uitrol 

van het citymarketingbeleid. Zoals in het raadsvoorstel al wordt 

aangegeven is er een lange adem nodig voor de uitrol van beleid. Wat is 

de lange termijn visie wat betreft de kosten? 

Zoals onder de noemer ‘Meierijstad op de kaart’ is 

aangegeven in de programmabegroting en 

meerjarenraming is in ieder geval t/m 2022 een jaarlijks 

bedrag van € 100.000,00 gevoeteerd voor 

citymarketing.  

Lijst Blanco  1. In de financiën wordt aangegeven dat er in 2019 100.000 euro is 

opgenomen voor citymarketingbeleid. Is het niet zo dat we jaarlijks voor 

periode 2019-2022 100.000 euro hebben opgenomen in begroting onder 

‘Meierijstad op de kaart’ en wordt dit bedrag aangewend voor 

citymarketing? Zo nee, hoe zit het dan met de financiën op de begroting? 

Het klopt, zoals in antwoord op de vraag van Team 

Meierijstad is aangegeven, dat onder de noemer 

‘Meierijstad op de kaart’  in de programmabegroting en 

meerjarenraming t/m 2022 een jaarlijks bedrag van € 

100.000,00 is begroot voor citymarketing. 

Lijst Blanco  2. Wat wordt er concreet met het geld dat we investeren in citymarketing 

gedaan? 

Het geld voor citymarketing wordt o.a. ingezet voor 

professionele ondersteuning; het ontwikkelen en 
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uitrollen van marketing- en communicatiemiddelen en 

het houden van bijeenkomsten.  

Lijst Blanco 3. Er is onder andere een sessie geweest met jongeren en een bijeenkomst 

aan de Noordkade. Hoe objectief zijn de resultaten die hieruit 

voortvloeien, aangezien het gaat om welwillende belangstellende mensen 

die slechts een klein deel van de inwoners en ondernemers uit Meierijstad 

vertegenwoordigen. 

Zoals in het raadsvoorstel te lezen is, is de sessie met 

jongeren een onderdeel geweest van een uitgebreid 

proces waarbij diverse bronnen zijn geraadpleegd; 

stakeholders zijn geïnterviewd en dieptesessies 

hebben plaatsgevonden met diverse groepen van 

inwoners. De DNA-sessie aan de Noordkade was ook 

onderdeel van het proces. Er is dus gedegen en 

uitvoerig onderzoek gedaan. Daarbij zijn ervaren 

professionals betrokken geweest.  

Lijst Blanco 4. Het Citymarketingbeleid is onder meer gericht op het uitdragen van het 

merk Meierijstad buiten de gemeente. In hoeverre heerst er genoeg 

cohesie tussen de kernen om te kunnen spreken van een merk 

Meierijstad. Dit ook in het licht van de objectiviteit die aan de gesprekken 

en interviews kan worden toegekend. 

Bij de totstandkoming van het citymarketingbeleid 

conform het eerder aan u gepresenteerde Plan van 

Aanpak zijn wij uitgegaan van dat wat inwoners bindt 

en dat wat draagvlak creëert. Daarbij is, zoals u in het 

raadsvoorstel kunt lezen, gebruik gemaakt van de 

methode ’Imagineering’. Imagineering is een 

samenvoeging van ‘imagination’ en ‘engineering’. 

Belangrijke elementen bij het ‘Imagineering’’ zijn het 

aanwakkeren van de verbeeldingskracht, het zichtbaar 

maken van de mogelijkheden die er zijn én het uitgaan 

van het positieve. Diane Nijs, lector aan de NHTV in 

Breda, is professor Imagineering en is betrokken 

geweest bij het proces richting citymarketing.  

 

 

Verordening Stimuleringslening Duurzaamheid Meierijstad 

Fractie Vragen Antwoorden 
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Team 

Meierijstad 

1. Hoe lang blijft het geld voor de stimuleringsregeling beschikbaar? In de programmabegroting en meerjarenraming 2019-

2022 is opgenomen dat er voor de periode 2019 t/m 

2022 jaarlijks een bedrag van €1.000.000,- 

beschikbaar wordt gesteld in het revolverend fonds 

voor de stimuleringslening. Dit geld blijft beschikbaar 

totdat het volledig is uitgeleend.  

 2. De grootste opgave bij het verduurzamen van bestaande woningen is hoe 

mensen met een klein inkomen hun eigen huis kunnen verduurzamen. 

Waarom is er gekozen dat men maar één keer gebruik kan maken van de 

regeling? Waarom is er niet de mogelijkheid om in meerdere keren tot het 

maximum te kunnen lenen? 

Om in aanmerking te komen voor een lening, wordt 

een krediettoets uitgevoerd om de draagkracht van de 

aanvrager vast te stellen. De looptijd van een lening is 

10/15 jaar. We gaan ervan uit dat de inkomenssituatie 

bij een klein inkomen, gedurende deze looptijd, 

waarschijnlijk niet zodanig wijzigt dat er substantieel 

ruimte komt om een nieuwe geldlening aan te gaan.  

  

Daarnaast worden woningeigenaren, doordat zij per 

woning maar één keer een aanvraag kunnen doen, 

gestimuleerd om goed na te denken over welke 

maatregel(en) voor hun woning het meest oplevert. 

SP 1. Er wordt gesproken over een krediettoets. Waaraan moet een aanvrager 
voldoen om in aanmerking te komen, voor het aangaan van een lening? 

De krediettoets wordt uitgevoerd door SVn. SVn kijkt 

hierbij naar de inkomsten en uitgaven van de 

aanvrager en of er van daaruit ruimte is om de 

maandlasten van de lening te dragen.  

Hart voor 

Schijndel 

1. In het Raadsvoorstel op pag. 4 Duurzaamheid wordt 30% energiereductie 

genoemd als doelstelling. Uit de berekening blijkt dat het beschikbare 

bedrag van de stimuleringslening veruit ontoereikend is.  

Vraag: Hoe denkt de gemeente deze 30% te bereiken? 

Om de ambitie van 30% energiereductie voor bedrijven 

en in de gebouwde omgeving te bereiken, heeft uw 

raad in het ‘uitvoeringsprogramma en projecten op 

hoofdlijnen’ meerdere projecten benoemd, zoals: 

- Oprichten regionaal energieloket (project nr. 7), 

Brabant Woont Slim, slimme meters Enexis; 

- Prestatieafspraken met woningcorporaties (project 

nr. 8) en het voorliggende leningsstelsel; 
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- Visie op warmtetransitie (project nr. 10); 

- Energieke Regio aan de slag (project nr. 16). 

Het voorliggende leningsstelsel is daarmee een 

onderdeel van het maatregelenpakket.  

Hart voor 

Schijndel 

2. De premisse volgend “de daling van het energiegebruik is evenredig aan 

het aantal woningen” betekent dat een woning na het uitvoeren van de 

maatregelen energieneutraal is.  

Vraag: Worden alleen aanvragen in behandeling genomen die leiden tot 

dit resultaat?  

Nee, een aanvraag hoeft niet te leiden tot het resultaat 

dat een woning volledig energieneutraal is. De 

premisse is enkel opgenomen om een indicatie te 

kunnen geven van de grootte van de opgave en het 

mogelijke effect van de stimuleringsregeling.  

Hart voor 

Schijndel 

3. Bijlage 1 artikel 3, lid 1: “maatregelen die zijn opgenomen in de bij nadere 

regels van het college vast te stellen maatregelenlijst”  

Vraag: Waar kunnen we de maatregelenlijst vinden en de bijbehorende 

specificaties? 

De maatregelenlijst is opgenomen in bijlage 1, achter 

de verordening (blz. 4 en 5).  

Lijst Blanco 1. Wat is/zijn de reden(en) om artikel 4 lid 11 toe te voegen aan de 

verordening? 

Uitgangspunt van artikel 156 Gemeentewet is dat de 

raad in de verordening zo nauwkeurig mogelijk 

aangeeft waarvoor het college nadere regels kan 

stellen. In artikel 4 lid 11 van de verordening wordt hier 

invulling aan gegeven. Mocht de gemeente in de 

toekomst de in artikel 4 genoemde kenmerken van de 

stimuleringslening willen wijzigen (bijv. het aanpassen 

van de rente wanneer de marktrente verandert), dan 

kan het college dit bij nadere regel vaststellen. 

Wijzigingen kunnen op deze manier sneller worden 

doorgevoerd. 

D66 1. Gaat de gemeente deze verordening actief onder de aandacht brengen bij 

huiseigenaren? Zo ja, hoe wordt dat dan gedaan? 

De stimuleringslening zal via lokale media en de 

website en social media kanalen van de gemeente 

onder de aandacht worden gebracht. Ook zullen de 

websites van SVn en Brabant Woont Slim vermelden 

dat gemeente Meierijstad de stimuleringslening ter 

beschikking stelt. 
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Beheerstrategie verhardingen 2019-2023 gemeente Meierijstad 

Fractie Vragen Antwoorden 
SP 1. Ook voor 2018 was er veel geld beschikbaar en een uitvoeringsplan. Zijn 

al die werkzaamheden inmiddels uitgevoerd? Zo niet, wanneer gaat dat 
dan gebeuren?  

De middelen voor het onderhoud zijn in 2018 

nagenoeg geheel ingezet. Gezien de omvang van de 

achterstand, zijn deze werkzaamheden voornamelijk 

gericht geweest op het voorkomen van 

aansprakelijkheden en kapitaalverlies. De overige 

werkzaamheden, om te komen tot een veilige 

acceptabele onderhoudstoestand, zullen in 2019 en 

daarop volgende jaren worden voortgezet. 

Lijst Blanco 1. Op dit moment is op veel plekken zo blijkt het onderhoudsniveau niet op 

niveau B. Kan de gemeente dus nu aansprakelijk worden gesteld als er op 

die wegen ongelukken gebeuren? 

Als er op die plaatsen ongevallen gebeuren, 

aantoonbaar door het achterstallig onderhoud, kan de 

gemeente aansprakelijk worden gesteld. Dat is mede 

de reden dat nu met voorrang ernstige plaatselijke 

schades worden gerepareerd. 

Lijst Blanco  2. Hoe verhoudt de 13.976.274 (pag 29 beheersstrategie) zich tot de 

13.488.497 die in het raadsvoorstel staan voor kosten groot onderhoud?  

Het verschil zit in de VAT-kosten. 

Lijst Blanco 3. In de beheers strategie op pagina 30 staat dat er elk jaar 5 miljoen euro 

wordt gereserveerd voor onderhoud. Waar vinden we dit terug bij de 

beslispunten in het raadsvoorstel?   

De benodigde bedragen per jaar vindt je niet terug als 

individueel beslispunt. De beslispunten richten zich op 

de meerjarige strategische aanpak. Daarom wordt 

alleen verwezen naar de gehele kosten voor het 

beheer en het vervangen van verhardingen. De 

onderverdeling per jaar is slechts informerend. 

 

 

Beheerstrategie civiele kunstwerken gemeente Meierijstad 2019-2027 
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Fractie Vragen Antwoorden 
Lijst Blanco 1. Wat is de reden dat er zo veel (40%) achterstallig onderhoud is? Heeft dit 

met beleid uit voormalige gemeentes te maken of was dit niet eerder 

bekend? Graag wat uitleg.  

De achterstand komt voort uit achterstallig onderhoud 

in de voormalige fusiegemeenten. De omvang van de 

achterstanden kwam pas aan het licht toen, na de 

fusie, alle kunstwerken aan een technische inspectie 

werden onderworpen. 

Lijst Blanco 2. Bij de financiële consequenties  op pagina 31 van de beheers strategie 

civiele kunstwerken staat dat voor de komende 100 jaar een budget 

noodzakelijk is van 5.501.780 euro en dat komt neer op 550.178 euro per 

jaar. Dit gaat neem ik aan over de komende 10 jaar? 

Het is 55 miljoen euro over 100 jaar, de 

vervangingswaarde van de kunstwerken. Dus 550 

duizend euro per jaar ofwel 5,5 miljoen over 10 jaar. 

 


